
Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder

Toezegging Antwoord Afgehandeld

K038 14 juli 2022 / 

perspectiefnota / Huisman 

/ Gommeren

De wethouder zegt toe na te gaan 

welke kosten door de gemeente 

worden gedragen in het kader van de 

realisatieovereenkomst hotel A4 en of 

dat de initiatiefnemer al aan de eerste 

termijn hebben betaald.

K089 10 november 2022 / 

begroting 2023 / 

Weerdenburg / Remery

De wethouder zegt toe de 

opdrachtformulering voor de 

variantenstudie die intern of extern 

uitgezet gaat worden. 

De variantenstudie gaat deze maand starten. We zijn de puntjes op de i aan het zetten. De raad zal zsm op de hoogte 

gesteld worden van de opdrachtformulering zoals die definitief met een externe partij wordt overeengekomen.

K118 18 januari 2023 / uitvoering 

entrees / diverse sprekers / 

Remery

De wethouder zegt toe een 

raadsmededeling aan de raad te doen 

toekomen. Daarin zal een overzicht 

worden verstrekt van de 

werkzaamheden die nog gepland 

Ambtelijk overleg met de Dorpsraden staat gepland waarbij zoveel als mogelijk de lijn van de motie wordt gevolgd. Na 

de gesprekken wordt een overzicht samengesteld van de afspraken, hetgeen wordt gerealiseerd en welke kosten 

daarmee gemoeid zijn. De Raad zal daarover - voorafgaand aan de uitvoering - middels een raadsmededeling worden 

geinformeerd.

K121 18 januari 2023 / 

ingekomen stukken / Hobo 

/ Remery

De wethouder gaat na wat de 

gemeente kan doen om de realisatie 

van het zonnepark De Eendracht te 

ondersteunen.

K122 26 januari 2023 / 

vragenhalfuur / Verbeek / 

Gommeren

De wethouder zegt toe de vraag over 

de verhuur van paardenweitjes 

schriftelijk te beantwoorden.

K135 8 februari 2023 / 

vragenhalfuur / Stolk en 

Weerdenburg / Remery

De wethouder gaat na of dat door het 

parkeergedrag bij De Hoogte de 

verkeersveiligheid in het gedrang 

komt en gaat hierbij tevens na of dat 

er voldoende ruimte is voor de 

hulpdiensten als aan weerszijden 

geparkeerd wordt.

K139 2 maart 2023 / 

aanbesteding afval / 

Lambers / Remery

De wethouder zegt toe na te gaan of 

de volledige bestuursverslagen 

gedeeld kunnen worden met de raad. 

Oordeelvormende vergadering 4 september: de wethouder zegt toe de verslagen toe te sturen

K142 13 maart 2023 / 

vragenhalfuur / Baselier / 

Prent

De wethouder zegt toe antwoord te 

zullen geven op de vragen met 

nummer: C - 23101 met betrekking tot 

de AED's

Korte termijn toezeggingenlijst voor december 2023



K149 15 maart 2023 / 

vragenhalfuur / Van 

Agtmaal / Remery

De wethouder zegt toe na te gaan 

wanneer de monumentale bomenlijst 

klaar is en gepubliceerd wordt.

K151 30 maart 2023 / 

vragenhalfuur / Stoeldraijer 

/ Remery

De wethouder zegt toe dat er gekeken 

wordt naar de mogelijkheden van 

verlichting bij de afslag Welberg op de 

Rondweg Oost. De raad ontvangt over 

twee weken een schriftelijk antwoord. 

Naar aanleiding van de vraagstelling is de veiligheidssituatie ter plaatse bij avond beoordeeld. Ambtelijk werd 

vastgesteld dat de begeleidende markering voldoende was en er geen aanvullende verlichting noodzakelijk is. Op de 

suggestie om daar verlichting te plaatsen, wordt dan ook niet ingegaan.

Afgehandeld

K154 3 april 2023 / vragenhalfuur 

/ Huisman / Prent (Remery)

De heer Huisman verzoekt een 

schriftelijk beantwoord te krijgen 

wanneer het grasveld waar de herten 

op staan er goed en 

toekomstbestendig bij ligt.

K158 3 april 2023 / 25 miljoen  

lening / Verbeek / 

Gommeren

De wethouder zegt toe schriftelijk te 

reageren hoe ( en dus waaruit) de 

lening afgelost wordt.

K160 3 april 2023 / corona- en 

energiefonds / Stoeldraijer 

/ Baali

De wethouder zegt toe na te gaan voor 

hoeveel geld er is aangevraagd uit het 

noodfonds.

Op 8 november heeft de gemeenteraad een raadsmededeling ontvangen over het verloop van het noodfonds. Afgehandeld

K165 20 april 2023 / verordening 

kleine VVE's / Feskens / 

Remery

Wethouder Remery zegt toe uit te 

zoeken waarom het college niet zelf de 

rentes vaststelt maar deze 

bevoegdheid bij de raad belegd. 

De rentepercentage worden jaarlijks bij de vaststelling van de begroting door raad vastgesteld. Afgehandeld

K166 15 mei 2023 / De wethouder zegt toe de aanvullende Deze vragen zijn beantwoord via bijlage 00B en 00C bij de ingekomen stukken van 4 oktober. Afgehandeld



K167 15 mei 2023 / 

vragenhalfuur / Huisman / 

Prent

De wethouder zegt toe een overzicht 

te verstrekken van de verenigingen die 

een aanvraag hebben gedaan in het 

kader van het energienoodfonds.

Onderstaande 16 stichtingen en verenigingen hebben een aanvraag ingediend en uitgekeerd gekregen. Uitzondering 

hierop is BC Deen. BC Deen heeft een onvolledige aanvraag ingediend, en hierdoor niets uitgekeerd gekregen. 

Meermaals is BC Deen gevraagd benodigde documenten op te sturen, hier hebben wij geen reactie op mogen 

ontvangen. In de Raadsmededeling van juli 2023 wordt er gesproken over 12 toegekende aanvragen en 4 in 

behandeling zijnde aanvragen. Van deze 16 aanvragen zijn er 15 goedgekeurd en uitgekeerd. De aanvraag van BC 

Deen is buiten behandeling gesteld in verband ontbreken volledige aanvraag. Onderstaande geeft de stand van zaken 

11 juli 2023 aan.  

Naam Organisatie

Aangevraagd, uitgekeerd

Nieuw-Vossemeerse Tennisvereniging

Stichting Stadsarcheologie Steenbergen

SV Diomedon

Stichting Dorpshuis Kruisland

Stichting Bouwclub de Leuttrappers

Scouting Steenbergen (De Wallenburgh)

VV Prinsenland

St. Expl. Gemeenschapshuis Dinteloord

Gemeenschapshuis De Stelle

Ambachts- en gereedschapsmuseum De Holle Roffel

Tennisvereniging Krego

Stichting Belangen Carnavalsclubs Steenbergen

SC Welberg

Heemkundekring Ambachtsheerlijkheid

Tennisvereniging Steenbergen

Aangevraagd, niet volledig

Bouwclub Deen

Afgehandeld

K175 17 mei 2023 / 

vragenhalfuur / Lambers / 

Remery

De wethouder zegt toe een overzicht 

van de kosten voor het opknappen 

van de fietstunnel bij Nieuw-

Vossemeer te doen toekomen.

K176 17 mei 2023 / 

vragenhalfuur / Maas / 

Gommeren

In relatie tot versterking van 

geconcentreerde winkelgebieden zegt 

de wethouder toe de raad op de 

hoogte te houden van de gesprekken 

voor het aanvragen van subsidies 

hiervoor.

 De regeling impulsaanpak winkelgebieden is bekend bij de gemeente Steenbergen. De regeling kan gemeenten 

helpen om binnenstedelijke winkelgebieden toekomstbestendig te maken. De regeling ondersteunt gebiedsgerichte 

projecten door kennis en expertise te delen. Gemeenten kunnen ook financiële steun aanvragen als zij samenwerken 

met andere maatschappelijke en private investeerders. Deze aanvraag moet voldoen aan meerdere voorwaarden. Op 

dit moment zijn er geen projecten die in aanmerking komen voor deze regeling in Steenbergen. De 4de tranche voor 

deze regeling opent op 8 april 2022 en sluit 26 april 2024 (data onder voorbehoud).

Afgehandeld



K178 12 juni 2023 / 

vragenhalfuur / Stoeldraijer 

/ Prent

De wethouder zegt toe vraag C - 23211 

schriftelijk te beantwoorden.

Het wapenschild van Steenbergen wordt tentoongesteld in het Noordbrabants Museum te ’s-Hertogenbosch.

Het schilderij “De stad Steenbergen” dateert uit 1804-1805 en is destijds in opdracht van het departementaal bestuur 

van Brabant gemaakt door schilder Quirinus van Amelsfoort.

In totaal zijn er 15 wapenschilderijen van Brabantse steden en bestuursdistricten vervaardigd. De reeks van 15 was 

bedoeld om opgehangen te worden in de vergaderzaal van het zogenaamde Departementaal Hotel, later 

Gouvernementshuis genaamd, het gebouw waar het departementaal bestuur zetelde. Het Gouvernementshuis is later 

het hoofdgebouw geworden van het Noordbrabants Museum. De 15 schilderijen hebben dit gebouw nooit verlaten.

Het schilderij is, gezien de datering, kwetsbaar en daarmee gebaat bij een juist binnenklimaat. Een museum biedt een 

dergelijk klimaat waardoor schilderijen goed behouden blijven.

Een juist binnenklimaat hebben wij op het gemeentehuis niet. Een op maat gemaakte klimaatkist zou uitkomst kunnen 

bieden. Echter zijn de kosten voor het ontwikkelen van een op maat gemaakte klimaatkist zeer fors (afmeting van het 

schilderij is H223,5cm X B174cm (inclusief lijst zelfs 250,6cm hoog)) en is er geen juiste wand op het gemeentehuis 

beschikbaar om de klimaatkist aan te borgen. Daarnaast vraagt een dergelijk schilderij om beveiliging, welke de 

gemeente intern niet zelf kan bieden. Ook moet rekening worden gehouden met kosten van transport en daarbij 

behorende eisen zoals een (op te stellen) conditierapport van het schilderij.

Gezien de oorspronkelijke bestemming van dit schilderij, hoort het schilderij in het Noordbrabants Museum te ’s-

Hertogenbosch thuis en niet in de gemeente Steenbergen. Daarnaast spelen bovengenoemde redenen rondom 

facilitering uiteraard ook een rol. Het is niet mogelijk om het schilderij (tijdelijk) naar Steenbergen te halen. 

Jan Peeters heeft achtergrondinformatie over het wapenschilderij opgezocht en samengevat. In de bijlage vindt u deze 

informatie. (zie bijlage 00B bij de vergadering van 27 november).

Afgehandeld

K189 29 juni 2023 / 

vragenhalfuur / Huisman / 

Gommeren

De wethouder gaat na of de regels 

omtrent ambulante handel (casus 

groenteboer) veranderen in geval van 

meerdere inschrijvingen. 

Bij ons is bekend dat de groenteboer, Haanex, is gestopt. Haanex had een losse standplaatsvergunning voor 

Steenbergen (zaterdag) en Dinteloord (dinsdag). Deze kraam was géén onderdeel van de weekmarkt in Steenbergen 

en Dinteloord.  In de huidige marktverordening, In de bijlage van het standplaatsbeleid, voor de losse standplaatsen, 

staat voor het Raadhuisplein in Dinteloord één standplaats opgenomen voor zowel de dinsdagochtend en -middag, als 

ook de zaterdagochtend en -middag. Hier zijn alle branches toegestaan. De dinsdagochtend en -middag zijn 

momenteel nog vrij en de zaterdagochtend en -middag zijn bezet.  Voor het Floraplein in Steenbergen is één 

standplaats opgenomen voor zowel de vrijdagochtend en -middag, als ook de zaterdagochtend en -middag. Hier zijn 

ook alle branches toegestaan. Vrijdagochtend en -middag zijn bezet en zaterdagochtend en -middag zijn nog vrij. Op 

de Westdam in Steenbergen is ook één standplaats opgenomen voor alle branches voor de woensdagochtend. Deze is 

ook bezet. Er zijn voor komend jaar geen wijzigingen in de marktverordening met betrekking tot de regels voor 

meerdere inschrijvingen voor komend jaar. die gaat over de weekmarkten, staat in artikel 16 dat iedere 

verkoopbranche slechts eenmaal mag zijn vertegenwoordigd op een weekmarkt. 

Afgehandeld



K190 4 juli 2023 / 

maatschappelijk vastgoed / 

Kouwen / Prent

De wethouder zegt toe het 

uitvoeringsprogramma eind van dit 

jaar ter informatie aan de raad aan te 

bieden.

Het uitvoeringsplan voor het Vastgoed- en accommodatiebeleid is onderdeel van de verdere uitwerking van het  

Uitvoeringsplan Maatschappelijk Vastgoed uit maart 2021. Hiervoor wordt eerst een plan van aanpak opgesteld.  

Onderdeel daarvan zal het uitvoeringsplan Vastgoed- en accommodatiebeleid zijn. Gestreefd wordt dit plan van 

aanpak in Q4 van 2023 op te leveren. 

K192 4 juli 2023 / 

maatschappelijk vastgoed / 

Verbeek / Prent

De heer Verbeek vraagt om de 

aanslagen van de waterschapslasten 

te koppelen aan de lijst 

maatschappelijk vastgoed en aan de 

hand daarvan te controleren of dat de 

lijst volledig is. De wethouder zegt toe 

hier schriftelijk op terug te komen.

K193 4 september 2023 / 

vragenhalfuur / Huisman / 

Prent

De wethouder zegt toe terugkoppeling 

te geven van de uitkomsten van de 

gesprekken over de voorbereiding van 

de Vestingloop.

Er heeft maandag 30 oktober 2023 een gesprek plaats gevonden tussen de organistor van de vestingloop, Atletiek 

vereniging Diomedon, en de beleidsadviseuren economie, sport en cultuur. Hier is de planning voor de komende 

vestingloop doorgenomen en zijn de wensen en behoeften met elkaar afgestemd. We gaan in het vervolg 1x per 

maand via teams met elkaar afstemmen hoe de voortgang verloopt qua organisatie van de vestingloop. 

Afgehandeld

K194 4 september 2023 / 

vragenhalfuur / Huisman / 

Prent

De wethouder zegt toe na te gaan of 

dat de openingstijden van de 

zwembaden via vergunningen 

geregeld zijn. 

De wethouder heeft aangegeven dat wordt bezien of er mogelijkheden zijn om openingsperiode van de zwembaden 

volgend jaar flexibel in te richten. De vraag die hierover is gesteld is of er een vergunning nodig is als de 

openingsperiode wijzigt. Dit is niet het geval. De openingsperiode alsmede de openingstijden worden niet via de 

vergunningverlening geregeld. Dit is geen onderdeel van de toetsing van een aanvraag om vergunning. Dit betekent 

echter niet dat er geen afspraken zijn gemaakt. De openingstijden voor de gemeentelijke zwembaden De Meermin en 

Aquadintel zijn geregeld via overeenkomsten/contracten. Vanuit de vergunningverlening bestaan dus geen bezwaren 

om flexibel om te gaan met de openingsperiode. 

Afgehandeld

K198 4 september 2023 / 

tussenrapportage  / 

Huisman / Remery

De wethouder zegt toe na te gaan of 

dat het realiseren van zonnepanelen 

op 5 gebouwen per jaar realiseerbaar 

is.

K200 6 september 2023 / 

vragenhalfuur / Hobo / 

Gommeren

De wethouder zegt toe na te gaan of 

dat door de afsluiting van de 

gasleiding de bestemming bedrijf 

gewijzigd kan worden naar wonen aan 

de Olmendreef.

Er zijn vele aspecten van belang voor de overweging om wel of geen woningen toe te staan. Eén aspect is externe 

veiligheid en een ander aspect is bedrijfs- en milieuzonering. Voor beide aspecten gelden dat binnen een zonering 

geen nieuwe woningen mogen komen. Mocht het aspect externe veiligheid door de afsluiting van de gasleiding niet 

meer relevant zijn, dan blijft nog steeds de bedrijfs- en milieuzonering van Fujifilm Imaging van 30 meter aanwezig. 

Het naastgelegen bedrijfsterrein ligt gedeeltelijk binnen de bedrijfs- en milieuzonering, waarbinnen nieuwe woningen 

niet zijn toegestaan.

Afgehandeld

K202 6 september 2023 / 

vragenhalfuur / Tunders 

/Baali

De wethouder zegt toe in oktober een 

raadsmededeling te doen toekomen 

over de onderhandelingen met de 

corporaties.

Raadsmededeling is op 24 oktober 2023 aan de raad verzonden Afgehandeld

K206 6 september 2023 / 

vragenhalfuur / Van der 

Wegen / Remery

De wethouder gaat na of dat er voor 

alle straten in de gemeente een 

wegenkwaliteitskaart is gemaakt.



K207 6 september 2023 / 

vragenhalfuur / Kouwen / 

Remery

De wethouder zegt toe voor volgende 

week (week 37) een overleg te 

beleggen met de bewoners van de 

Laurentiusdijk naar aanleiding van de 

overlast door de lindenboomluis.

K208 28 september 2023 / 

tussenrapportage / 

Huisman / Prent

De wethouder zegt toe een overzicht 

te sturen met de planning van de 

plaatsing van zonnepanelen.

K209 28 september 2023 / 

tussenrapportage / 

Verbeek / Baali

Wethouder Baali zegt aan de heer 

Verbeek toe nog een onderzoek over 

vrachtwagenparkeren op de 

Brabantse Wal na te sturen (Dit betreft 

misschien de Intentieovereenkomst 

“Vrachtwagenparkeren regio West-

Brabant” van 19 september 2018).

In oktober 2018 is de raad geïnformeerd over het ondertekenen van de intentieovereenkomst vrachtwagenparkeren 

 (BM1804676). In 2020 is een verkennend onderzoek naar vrachtwagenparkeren op de Brabantse Wal uitgevoerd. Aan 

dit rapport is ambtelijk meegewerkt, maar het heeft in de gemeente Steenbergen geen bestuurlijk vervolg gekregen. 

Het rapport is een bijlage bij de toezeggingenlijst (00C).

Afgehandeld

K213 9 november 2023 / 

begroting / Kouwen / Prent

De wethouder zegt toe alle relevante 

informatie rondom de 

hervormingsagenda jeugd met de 

raad te delen.

Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder

Toezegging Antwoord Afgehandeld

M001 24 februari 2022 / 

vragenhalfuur / Baali / 

Krook

De wethouder zegt toe de evaluatie 

met de Kredietbank eind 2022 met de 

raad te delen.

Als gevolg van prioritering van werkzaamheden van de uitvoeringsorganisatie ISD, oa de wettelijke oprdracht tot het 

verstrekken EET,is de start van het evaluatieonderzoek uitgesteld.

M005 20 oktober 2022 / energie 

en ruimte / Lambers / 

Remery

De wethouder zegt toe dat in 

november 2023 (bij de begroting 2024) 

een plan van aanpak gereed zal zijn 

met welk tijdspad en maatregelen het 

college het vraagstuk omtrent 

energieneutraliteit zal bereiken. 

In de begroting 2023 is de collegeprioriteit Duurzaamheid uitgewerkt. Energieneutraliteit is één van de deeltrajecten 

binnen het programma duurzaamheid.

Afgehandeld

Middellange toezeggingenlijst voor december 2023



M006 10 november 2022 / 

begroting 2023 / Huisman / 

Remery

De wethouder zegt toe de raad in 

februari te informeren over het 

gebruik van struikelstenen en of deze 

ook als herdenking voor 

oorlogsslachtoffers ingezet kunnen 

worden.    

Het herdenken van de gebeurtenissen uit de Tweede Wereldoorlog neemt een belangrijke plaats in binnen de 

Steenbergse samenleving. Zo worden herdenkingen steeds drukker bezocht. Verschillende verenigingen en 

stichtingen zijn hierbij betrokken. Wij hebben het initiatief genomen om op korte termijn al deze organisaties bij elkaar 

te brengen om twee vragen te bespreken: 1. Een gezamenlijk programma voor te bereiden voor de viering van 80 jaar 

bevrijding in 2024. 2. Hoe willen we herdenken in onze gemeente, wat kan meer, beter, anders. Hierbij stellen we ook 

het voorstel over de struikelstenen aan de orde. We willen graag horen hoe het werkveld hier tegenaan kijkt. Zoals de 

motie aangeeft is draagvlak immers onontbeerlijk. Deze consultatie van het werkveld zal eind februari, begin maart 

plaatsvinden. Het college zal daarna een reactie geven op de motie over de struikelstenen. 

Afgehandeld

M009 16 januari 2023 / 

crisisfonds / Weerdenburg / 

Gommeren

De wethouder zegt toe voor de tweede 

tranche een nieuw besluit van de raad 

te vragen.

M010 8 februari 2023 / 

afvalstrategie / Geers / 

Remery

De wethouder zegt toe de raad op de 

hoogte te houden van de 

aanbesteding en de overgang naar 

Saver.

M011 30 maart 2023 / Motie Hoge 

Nood / Verbeek / Remery

De wethouder zegt toe om de kosten 

en capaciteit voor het uitvoeren van 

de motie ‘Hoge Nood’ op te nemen in 

de begroting 2024. 

De kosten van Hoge Nood en de uitvoering van de motie zijn opgenomen in de begroting van 2024. Op dit moment is 

de gemeente lid van Hoge Nood en zijn ondernemers en buurthuizen via verschillende berichten gevraagd zich aan te 

sluiten bij de Hoge Nood beweging van Steenbergen. Op moment van schrijven (23 oktober 2023) zijn er 16 locaties in 

de gemeente aangesloten.

Afgehandeld

M012 14 juni 2023 / jaarstukken 

2022 / Verbeek / 

Gommeren

De wethouder zegt toe in de begroting 

2025 een liquiditeitsbegroting, 

investeringsagenda en schifting van 

projecten

M013 14 juni 2023 / jaarstukken 

2022 / Kouwen / Baali

De wethouder zegt toe de 

gemeenteraad tijdig te informeren bij 

wijzigingen van beleid ten aanzien van 

de huisvesting van statushouders en 

migranten.

De gemeenteraad zal tijdig worden geinformeerd bij wijzigingen van beleid 

M014 13 juli 2023 / 

Perspectiefnota /  Maas / 

Remery

De wethouder zegt toe dat de 

bomenlijst in het vierde kwartaal van 

2023 digitaal beschikbaar wordt 

gesteld



M016 13 juli 2023 / 

Perspectiefnota / Verbeek / 

Gommeren

De wethouder zegt toe bij de 

belastingverordening in december in 

te gaan op de rentes bij het afsluiten 

van stimuleringsregelingen, zodat 

deze aansluiten op de geldende 

marktrente. 

De belastingverordeningen en de actualisatie van de rentepercentages staan op de agenda van de oordeelvormende 

vergadering van 27 november.

Afgehandeld

M017 4 september 2023 / 

tussenrapportage / 

Verbeek / Gommeren

De wethouder zegt toe voor de 

tussenrapportage 2024 te kijken of dat 

de balansdatum aangepast kan 

worden.

M018 6 september 2023 / van 

heemskerckstraat / diverse 

sprekers / Baali

De wethouder zegt toe in januari een 

mededeling aan de raad te doen 

toekomen over de 3 

uitbreidingsrichtingen voor 

Dinteloord.

M019 28 september 2023 / lelijke 

plekken / Hobo / 

Gommeren

De wethouder zegt toe in januari een 

raadsmededeling te doen toekomen 

over oplossingsmogelijkheden voor 

lelijke plekken. 

Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder

Toezegging Antwoord Afgehandeld

L001 5 oktober 2022 / artikel 40 

vragen 

woonwagencentrum / 

Lambers / Baali

De wethouder zegt toe de raad 

periodiek - iedere drie maanden - te 

informeren over de voortgang van dit 

dossier. 

De raad heeft voor de besluitvormende vergadering van 15 december een voorstel ontvangen voor actualisatie van 

het beleid. De raad ontvangt in oktober 2023 de volgende periodieke update. 

L002 16 januari 2022 / 

crisisfonds / diverse 

sprekers / Gommeren

De wethouder zegt toe de raad iedere 

2 maanden te informeren over het 

verloop van het crisisfonds.

Op 8 november heeft de raad de laatste periodieke update ontvangen.

L003 13 juli 2023 / 

perspectiefnota / Van der 

Wegen / Remery

In 2025 wordt de verkeers- en 

parkeerproblematiek rondom de 

Lindenburghlaan en de wijk Buiten de 

Veste opgepakt.

De verkeers- en parkeerproblematiek rondom de Lindenburghlaan en in wijk Buiten de Veste is als project 

opgenomen in het meerjarig uitvoeringsprogramma van het GVVP voor uitvoering in 2025. 

Lange termijntoezeggenlijst voor december 2023


